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Oœwiadczenie skierowane do ministra sprawiedliwoœci, prokuratora generalnego RP Krzysztofa Kwiat-
kowskiego

Szanowny Panie Ministrze!
W ostatnim czasie zapozna³em siê ze stanowiskiem pracowników S¹du Rejonowego w Lublinie. Po-

dobnie jak pracownicy s¹dów i prokuratur w ca³ym kraju s¹ oni oburzeni postanowieniami projektu no-
welizacji ustawy o pracownikach s¹dów i prokuratury. Na mocy jej przepisów zostan¹ pozbawieni
statusu urzêdników pañstwowych.

Uwa¿am, ¿e zawarte w uzasadnieniu projektu stwierdzenie, ¿e w przeciwieñstwie do innych urzêdni-
ków nie podejmuj¹ oni ¿adnych decyzji merytorycznych, jest krzywdz¹ce. Podobnie jak inni urzêdnicy
przyjmuj¹ pisma i zapewniaj¹ ich obieg w s¹dzie lub prokuraturze, dbaj¹c o sprawnoœæ procedury to-
cz¹cych siê w nich postêpowañ. Udzielaj¹ ponadto petentom informacji i praktycznych wskazówek co
do sposobu za³atwienia spraw, co wymaga od nich nie tylko odpowiedzialnoœci, ale te¿ i wiedzy.

Godne pochwa³y jest wyra¿one w uzasadnieniu nowelizacji d¹¿enie projektodawcy do zwiêkszenia
profesjonalizacji s¹dów i prokuratur. Uwa¿am jednak, ¿e osi¹gn¹æ j¹ mo¿na, wprowadzaj¹c, propono-
wane równie¿ w projekcie, szkolenia oraz czêstsze oceny pracowników. Zastosowanie tych w³aœnie
œrodków jest nie tylko wystarczaj¹ce, ale wrêcz skuteczniejsze. Zmotywowany szkoleniami i systemem
ocen pracownik lepiej bêdzie wywi¹zywa³ siê ze swoich zadañ ni¿ pracownik zdegradowany w swoim
statusie.

Uprzejmie proszê pana ministra o zweryfikowanie stanowiska wyra¿onego w projekcie nowelizacji
i nieodbieranie pracownikom s¹dów i prokuratur nale¿nego im, moim zdaniem, statusu urzêdnika pañ-
stwowego.

Bardzo te¿ proszê o zaznajomienie mnie z efektem konsultacji spo³ecznych, którym poddany zosta³
projekt ustawy.

Z powa¿aniem
dr Grzegorz Czelej




